
Alexandru Manu:

„Vom furniza
cãldurã non - stop“
De sãptãmâna trecutã, societatea Termica Distribuþie
Nãvodari a început furnizarea agentului termic în
casele nãvodãrenilor. Nici iarna aceasta nãvodãrenii
nu vor avea facturile la cãldurã majorate, preþul pe
gigacalorie rãmânând la fel ca în ultimii 3 ani, respectiv
186 de lei. În acest fel oraºul Nãvodari este localitatea
cu preþul cel mai scãzut la gigacalorie din þarã.

Nume de legendã

Cei trei prinþi 
pe care i-a avut
Marina Românã 

Fie cã sunt de sânge albastru sau sunt fii
de þãrani, fie cã este vorba de urmaºul lui
Creangã sau fiu de mare om politic, toþi au
scris o filã din istoria marinei române.
Sãptãmâna viitoare este mare sãrbãtoare:
pe 17 noiembrie se împlinesc 140 de ani
de învãþãmânt de marinã.
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Întãrâtã-i, drace!
ªeful mascaþilor, scandaloasele fotografii
ºi ... campania electoralã

Ionuþ ZAGONEANU
ionut.zagoneanu@ziuact.ro

Respect ºi teamã, fricã, dar ºi încredere, în egalã
mãsurã. Asta este ceea ce ar trebui sã inspire, într-un
stat de drept, instituþia poliþiei. Temut de unii ºi
respectat de alþii, dar cu siguranþã un nume de care
mulþi au auzit în Constanþa prin însãºi funcþia pe care
o deþine, ºeful „mascaþilor“ de la malul mãrii pare 
sã-ºi fi pierdut prestigiul, în opinia unora, în urma
„incendiarelor“ fotografii date în presã week-end-ul
care doar ce a trecut. 
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Trecut-a un deceniu peste ei

Cum s-au schimbat în zece ani 
mai-marii judeþului ......................... 7
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Dupã înfrângerea cu Unirea
Slobozia, antrenorul „marinarilor“
a anunþat cã pleacã

„Eu sunt cel care
duce lucrurile în
jos la FC Farul“

Al patrulea eºec la rând în Liga a 2-a 
l-a determinat pe antrenorul principal 
al Farului, Alin Artimon, sã ridice 
mâna dupã meci ºi sã declare cã se
retrage din scenã.
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Ziua Comunei
desfãºuratã cu succes
la Mihail Kogãlniceanu  
Peste 2.000 de localnici au petrecut sâmbãtã la Ziua
Comunei Mihail Kogãlniceanu. Surprizele pregãtite de
primarul Ancuþa Belu pentru oameni nu au fost puþine.
Localnicii au profitat de prezenþa artiºtilor în mijlocul
lor, în timpul concertului Andreea Bãlan a fost rugatã
sã le rãspundã la o întrebare.
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Delegaþi din Montecatini ºi Termas de Cuntis, 
la Techirghiol

Cei din Montecatini
ºi-ar dori sã aibã
nãmolul nostru

Delegaþi din Italia ºi Spania au sosit sâmbãtã la
Sanatoriul Balnear ºi de Recuperare Techirghiol.
Vizitatorii nu au venit întâmplãtor la Techirghiol,
deplasarea acestora s-a realizat în cadrul unui
program Leonardo, cu finanþare europeanã. 
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Anchetã la Inspectoratul de Poliþie al Judeþului
Constanþa dupã ce ºeful Serviciului de Intervenþii
Rapide, comisarul-ºef de poliþie ing. Emanoil
Moraru, a fost fotografiat dezbrãcat, cu o perucã
pe cap ºi cu o armã în mânã. Pozele în cauzã au
fãcut înconjurul þãrii, fostul ºef al DIAS-ului
susþinând cã acestea au fost realizate în urmã
cu doi ani, la finele unui antrenament, în sala
de antrenamente a luptãtorilor. Comanda Poliþiei
din Constanþa vrea sã stabileascã identitatea
persoanei care a pus la dispoziþie fotografiile
fãrã consimþãmântul protagoniºtilor, urmând
ca la finalizarea anchetei sã fie dispuse mãsuri
legale în consecinþã. Trecând peste aceste aspecte
oficiale, poate cã nu este o coincidenþã faptul
cã imaginile au fost date publicitãþii într-o zi
nelucrãtoare (când cei mai mulþi cetãþeni au
acces neîngrãdit la ziare ºi televiziuni centrale),
în prag de campanie electoralã ºi, poate cel mai
important element, cu trei sãptãmâni înainte ca
Emanoil Moraru sã iasã la pensie. În acest context,
ZIUA de Constanþa prezintã averea ºi eventualele
interese ale fostului ºef DIAS.

Candidatul ARD în Colegiul 2 Senat, în mijlocul oamenilor
din Vama Veche ºi Negru Vodã

Tãnase Barde susþine desfiinþarea
consiliilor judeþene .......................... 5

Tãnase Barde,
candidatul ARD
Constanþa la un
mandat de senator
în Colegiul 2, s-a
aflat, la finalul
sãptãmânii trecute,
în mijlocul
oamenilor din
colegiul sãu. 

Gheorghe Slabu, candidatul PP-DD în Colegiul 9

„Este momentul sã înapoiem România
românilor“ ...................................... 7

Sala Clubului SNC a reunit,
sâmbãtã, aproximativ 150
de membri ºi simpatizanþi ai
PP-DD Constanþa. În cadrul
evenimentului, Gheorghe
Slabu, candidatul PP-DD la
un mandat de deputat în
Colegiul 9, a vorbit despre
nevoia de schimbare a
actualei clase politice.

Marian Dima, directorul DRDP Constanþa

„Nu e avansatã o datã 
pentru inaugurarea tronsonului
Cernavodã - Medgidia“ .................... 2

Tronsonul Cernavodã - Medgidia din Autostrada
Soarelui (A2) a fost inaugurat pe 20 iulie, cu doar
câteva zile înainte de organizarea
referendumului pentru demiterea preºedintelui
Traian Bãsescu.
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Au dat în om ºi au ºtirbit imaginea Poliþiei

Comisarul-ºef Moraru, 
subiect de ºtiri „colorate“ 
cu trei sãptãmâni înainte 

de pensionare
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